

Amazing AUSTRALIA 澳洲

6D4N 黄金海岸 & 布里斯本 GOLD COAST & BRISBANE

Tour Code: UGE

 **Golden**
Destinations



Australia
澳洲



Catch a Crab Cruise
捕蟹之旅



Paradise Country Farm
天堂农场



Story Bridge
故事桥

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.

Botanic Gardens
布里斯班植物园



Cathedral Square
议会大厦



Parliament House
澳新军团广场



City Hall
市政厅

SCHEDULE:

D1 DEPARTURE GOLD COAST (MOB)

D2 ARRIVAL GOLD COAST (D)

- ☑ SeaWorld

D3 GOLD COAST (B/L/D)

- ☑ Catch a Crab Cruise (Open Friday – Sunday)
- ☑ Mount Nathan Winery (Include Wine Tasting, Education Talk, Sheep & Alpaca Feeing)

D4 GOLD COAST (B/L/D)

- ☑ Paradise Country Farm
- ☑ Harbour Town Factory Outlet

D5 GOLD COAST – BRISBAN (B/L/D)

- ☑ Brisbane City Tour
- ☑ Cathedral Square
- ☑ Botanic Gardens
- ☑ Story Bridge
- ☑ Parliament House
- ☑ Conrad Treasury Hotel
- ☑ Anzac Square
- ☑ City Hall
- ☑ Chinatown
- ☑ Queen Street Mall

D6 BRISBANE – DEPARTURE (B/MOB)

TOURIST ATTRACTIONS:

BRISBANE

- ◆ **Cathedral Square** – Brisbane City Markets Cathedral Square brings farmers, growers and artisans from all over southeast Queensland together at one convenient CBD location.
- ◆ **Botanic Gardens** - The Brisbane Botanic Gardens features a Japanese Garden, Tropical Dome, Children's Playground and their also known for Queensland's premier subtropical botanic gardens.
- ◆ **Story Bridge** - The Story Bridge is a heritage-listed steel cantilever bridge spanning the Brisbane River that carries vehicular, bicycle and pedestrian traffic between the northern and the southern suburbs of Brisbane, Queensland, Australia. It is the longest cantilever bridge in Australia.
- ◆ **Parliament House** - Parliament House is Brisbane's leading heritage venue and Parliament House was also used as one of the filming locations for the 1980s Australian series of Mission: Impossible.
- ◆ **Anzac Square** - ANZAC Square is a heritage-listed town square and war memorial located between Ann Street and Adelaide Street, in Brisbane, Queensland, Australia. It is a state memorial to the men and women who participated in overseas armed service and is named in honour of the Australian and New Zealand Army Corps.
- ◆ **City Hall** - Brisbane City Hall is one of Queensland's most significant heritage and cultural icons. Since its opening in 1930, Brisbane City Hall has been a symbol of civic and community pride
- ◆ **Chinatown** - Brisbane's Chinatown Mall is a hive of activity that draws as many locals as it does visitors. From the moment you pass under the traditional Chinese gates, complete with 320 kilogram stone guard-lions, you'll be treated to a feast for the senses
- ◆ **Queen Street Mall** – is a pedestrian mall on Queen Street in the centre off Brisbane, Queensland, Australia. It is Brisbane's predominant retails district, a street where you can find anything you want.

GOLD COAST

- ◆ **Catch a Crab Cruise** - Catch a Crab is a multi-award-winning, eco-certified river cruise. Catch crabs, pump for yabbies, go fishing, dine on fresh seafood.
- ◆ **Sea World** – See spectacular shows by the dolphin and the sea lions. Enjoy the fantastic display by divers in the shark feeding session and also various exciting rides for your entertainment.
- ◆ **Harbour Town Factory Outlet** – The place where you can find lots of brand direct outlets and specialty stores with latest fashion, home wares and accessories.
- ◆ **Mount Nathan Winery** - Mt. Nathan Winery lets you discover the passion for wine tasting & making through immersing in the process. Mount Nathan Winery is immensely passionate about the aspects of wine. Whether it's about producing, tasting, and extending the fondness between all of the wine



✓ *Special Cuisine:*
Fish & Chips , Farmhouse Buffet Lunch



4 ★ HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Voco Cold Coast Hotel or similar class x3 Nights
- ✓ Holidays Inn Express Brisbane Central Hotel or similar class x 1 Night



Mount Nathan Winery
弥敦山酒厂



Sea World
海洋世界



Harbour Town
Factory Outlet

精简行程:

第一天 启程-黄金海岸 (机上用餐)

第二天 抵达-黄金海岸 (晚餐)

☑ 海洋世界

第三天 黄金海岸 (早/午/晚餐)

☑ 捕蟹之旅 (周五至周日开放)
☑ 弥敦山酒厂
(包括品酒、教育讲座、喂羊和羊驼)

第四天 黄金海岸 (早/午/晚餐)

☑ 天堂农场
☑ 海港城OUTLET

第五天 黄金海岸 - 布里斯本 (早/午/晚餐)

☑ 布里斯班城市
☑ 大教堂广场
☑ 布里斯班植物园
☑ 故事桥
☑ 议会大厦
☑ 金库赌场
☑ 澳新军团广场
☑ 市政府
☑ 唐人街
☑ 皇后街购物中心

第六天 黄金海岸-回程 (早/机上用餐)

观光景点:

布里斯本

- ◆ **大教堂广场**—布里斯班市集 大教堂广场将昆士兰东南部各地的农民、种植者和工匠聚集在一个便利的 CBD 位置。
- ◆ **布里斯班植物园** - 布里斯班植物园设有日本花园、热带穹顶、儿童游乐场以及昆士兰首屈一指的亚热带植物园。
- ◆ **故事桥** - 故事桥是一座列入遗产名录的钢悬臂桥，横跨布里斯班河，在澳大利亚昆士兰州布里斯班的北部和南部郊区之间承载车辆、自行车和行人交通。它是澳大利亚最长的悬臂桥。
- ◆ **议会大厦** - 议会大厦是布里斯班主要的遗产场地，议会大厦也被用作 1980 年代澳大利亚系列电影《碟中谍：不可能》的拍摄地点之一。
- ◆ **澳新军团广场** - 澳新军团广场是一个列入遗产名录的城镇广场和战争纪念馆，位于澳大利亚昆士兰州布里斯班的安街和阿德莱德街之间。它是纪念参加海外武装服役的男女军人的国家纪念碑，并以澳大利亚和新西兰陆军军团的名字命名。
- ◆ **市政厅**—布里斯班市政厅是昆士兰最重要的遗产和文化标志之一。自 1930 年开放以来，布里斯班市政厅一直是公民和社区自豪感的象征
- ◆ **唐人街** - 布里斯班的唐人街购物中心是一个活动场所，吸引了与游客一样多的当地人和游客。从踏入中国传统大门的那一刻起，320 公斤重的石制守卫狮子，您将享受一场感官盛宴
- ◆ **皇后街购物中心** - 位于布里斯本中心,设有500家以上的专卖店,食品店,娱乐场所与三家大型购物场,是名副其实的购物天堂。

黄金海岸

- ◆ **捕蟹之旅** - Catch a Crab 是一个屡获殊荣、获得生态认证的内河游轮。抓螃蟹，给小家伙打气，去钓鱼，吃新鲜的海鲜。
- ◆ **天堂乡村农场** - 体验地道的澳洲农场，包括饲养员精彩的马术表演、抱考拉、喂袋鼠、鞭打鞭子、投掷回力镖和剪羊毛示范。
- ◆ **海洋世界**—观赏海豚和海狮的壮观表演。在鲨鱼喂食环节享受潜水员的精彩表演，以及各种令人兴奋的游乐设施供您娱乐。
- ◆ **海港城 Outlet** - 您可以在这里找到许多品牌直销店和专卖店，出售最新的时尚、家居用品和配饰。
- ◆ **弥敦山酒厂** - Mt. Nathan Winery 让您通过沉浸在过程中发现对葡萄酒品尝和制作的热情。Mount Nathan Winery 对葡萄酒的各个方面充满热情。无论是关于生产、品尝和延伸所有葡萄酒之间的喜爱



✓ 风味餐：炸鱼薯条，农家自助午餐



4 ★ 豪华酒店 (4晚)

✓ 沃科黄金海岸酒店或同级 x3 晚
✓ 中央智选假日酒店或同级 x1 晚

· 黄金海岸 GOLD COAST ·



货币 Currency 	AUSTRALIA DOLLAR - AUD 澳大利亚元 - AUD	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在澳洲都能通行 * Credit cards are used widely in Australia				
货币兑换率 Exchange Rate 	1 AUD = MYR 3.20 1元 = 马币 3.20 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	AUSTRALIA : +61 澳洲 : +61				
电压 Voltage 	Voltage - 230V 电压 - 230伏特	插座 Power Socket 	Type A - 2 flat vertical pin livea "V" Type B - Flat pin +1 flat pin in the centre				
时差 Time Different 	Australia (Gold Coast) - 2 Hours Ahead Of Malaysia 澳洲 (黄金海岸) 标准时差快马来西亚时间2小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 30kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过30公斤。				
气候 Weather 	<table border="0"> <tr> <td><input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 28°C - 12°C</td> <td><input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 29°C - 20°C</td> <td><input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 28°C - 14°C</td> <td><input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C - 9°C</td> </tr> </table> <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>			<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 28°C - 12°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 29°C - 20°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 28°C - 14°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C - 9°C
<input type="checkbox"/> Spring 春季 9月 - 11月 Sep to Nov 28°C - 12°C	<input type="checkbox"/> Summer 夏季 12月 - 2月 Dec to Feb 29°C - 20°C	<input type="checkbox"/> Autumn 秋季 3月 - 5月 Mar to May 28°C - 14°C	<input type="checkbox"/> Winter 冬季 6月 - 8月 Jun to Aug 22°C - 9°C				
飞机型号 Aircraft Type 	<p>Malaysia Airline</p>						

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

